

沈阳师范大学

教学日历

20121-2022 学年第 2 学期

大学外语教学部

2021 级普通类非英语专业本科生

课程名称: 大学外语 2 课程代码: 00000513

教学班号: 普通类基础班

周次	教学作业类别及内容					
	讲授		实践环节	课外作业	参考书目	
	星期	时数	教学大纲的章节、题目	实验课、习题课	题目和题数	书名、章节、页数
第一周 2月28日至 3月6日	一 三	4	新一代大学英语综合教程基础篇 Book 2 Unit 1 iExplore 1: Finding home	1. Discussion: Do you think that college is about finding yourself and staying true to yourself? 2. Understanding the text Exercise 1&2. 3. Skills analysis	1.Review words and expressions of Unit1 iExplore 1 2. Finish exercises on Page 9-11.	新一代大学英语综合教程基础篇教师用书 Book 2 Unit 1 Page1-26
第二周 3月7日至 3月13日	一 三	4	新一代大学英语视听说教程基础篇 Book 2 Unit1 Campus culture CET -4 Writing	1. Listening skills: Listening for the order of events. 2. iProduce: Designing and presenting a poster 3. Further listening. 4..iProduce:Write/Make a speech on a hard experience in your freshman year	1. U 校园新一代大学英语视听说教程基础篇 Book 2 Unit 1 2. Further listening. 3. Review the language points of Unit 1 iExplore 4. CET4 Composition One	新一代大学英语视听说教程基础篇教师用书 Book 2 Unit 1 Page 1-17
第三周 3月14日至 3月20日	一 三	4	新一代大学英语综合教程基础篇 Book 2 Unit 2 iExplore 1: Friendship's like buying a house	1. Discussion: Do you have real friends? What makes them your real friends? How does your friendship affect you? 2.Understanding the text Exercise 1&2. 3. Skills analysis: SIMILE and	Review words and expressions of Unit 2 iExplore 1	新一代大学英语综合教程基础篇教师用书 Book 2 Unit 2 Page29-53

				METAPHOR		
第四周 3月21日至 3月27日	一 三	4	新一代大学英语视听 说教程基础篇 Book 2 Unit 2 Friendship we live by CET-4 Listening	1. Listening skills: Listening for information to complete an outline 2. iProduce: Giving a presentation: Comparision between friendships in China and in Western countries 3. Further listening. 4. iProduce: Write a report: Friendship	1. Finish exercises on Page 32-35 2. U 校园新一代大学 英语视听说教程基础 篇 Book 2 Unit 2 Further listening. 3. Finish exercises on Page 32-35. 4. CET4 Composition Two	新一代大学英语视 听说教程基础篇教 师用书 Book 2 Unit 2 Page 17-29
第五周 3月28日至 4月3日	一 三	4	新一代大学英语综合 教程基础篇 Book 2 Unit 3 iExplore 1: My students don't know how to have a conversation	1. Discussion: Do you think the fear of speaking in front of people can be "managed" ? Do you have difficulty speaking in public? If you do, what can you do to cope with it? 2. Understanding the text :Exercise 1&2. 3. Writing skills: Explaining a concept Skills analysis: Methods of Omitting	1. Review the language points of Unit 2 iExplore 1 2. Review words and expressions of Unit 3 iExplore 1	新一代大学英语 综合教程基础篇教 师用书 Book 2 Unit 2 Page29-53 Unit 3 Page57-82
第六周 4月4日至 4月10日	一 三	4	新一代大学英语视听 说教程基础篇 Book 2 Unit 3 The art of Communication CET - 4 Reading 1	1. Listening skills: Inferring the meaning of a word from the context 2. iProduce: Role-playing a conversation. 3. Further listening.	1. U 校园新一代大学 英语视听说教程基础 篇 Book 2 Unit 3 Further listening. 2. CET4 Composition Three	新一代大学英语视 听说教程基础篇教 师用书 Book 2 Unit 3 Page 30-43
第七周 4月11日至 4月17日	一 三	4	新一代大学英语综合 教程基础篇 Book 2 Unit 4 iExplore 1: Why you should travel	1. Discussion: How has travel changed you? One of the speakers	1. Finish exercises on Page 81-83 2. Review words and	新一代大学英语 综合教程基础篇教 师用书 Book 2 Unit 4Page 85-109

			young	says that travel makes people more of what they are not. Do you agree with him? Why or why not? 2. Understanding the text Exercise 1&2. 3. Skills analysis: Developing an argumentative paragraph 4. iProduce: Writing an opinion piece: The problem of communication	expressions of Unit 4 iExplore 1	
第八周 4月18日至 4月24日	一 三	4	新一代大学英语视听教程基础篇 Book 2 Unit 4 On the road CET--4 Reading 2	1. listening skills: Listening for the speakers' opinions 2. iProduce: Giving a presentation: My travel plan of the city 3. Further listening. 4. Discussion:	1. U 校园新一代大学英语视听教程基础篇 Book 1 Unit 4 Further listening. 2. CET4 Composition Four	新一代大学英语视听教程基础篇教师用书 Book 2 Unit 4 Page 44-57
第九周 4月25日至 5月1日	一 三	4	新一代大学英语综合教程基础篇 Book 2 Unit 5 iExplore 1: My mother's gift	1. Understanding the text Exercise 1&2. 2. Reading Skills : Unreal conditions 3. iProduce: Writing an essay: Reflections on my choice of major	1. Review words and expressions of Unit 5 iExplore 1 2. Finish exercises on Page 105-107	新一代大学英语综合教程基础篇教师用书 Book 2 Unit 5 Page 113-136
第十周 5月2日至 5月8日	一 三	4	新一代大学英语视听教程基础篇 Book 2 Unit 5 Loving Family CET - 4 Reading 3	1. Listening skills: Listening for details. 2. iProduce: Giving an introduction: Introducing a family activity 3. Further listening.	1. U 校园新一代大学英语视听教程基础篇 Book 2 Unit 7 Further listening. 2. CET4 Composition Five	新一代大学英语视听教程基础篇教师用书 Book 2 Unit 5 Page 58-71
第十一周	一	4	新一代大学英语综合教程基础篇 Book 2	1. Discussion: Besides the mechanical	Review the language points of Unit 6	新一代大学英语综合教程基础篇教

5月9日至 5月15日	三		Unit 6 iExplore 1: Have an economics professor taught me a life-changing lesson --in culture	innovations, in what other fields had the ancient Chinese made significant achievements? 2. Understanding the text Exercise 1&2.	iExplore 1	师用书 Book 2 Unit 6 Page139-164
第十二周 5月16日至 5月22日	一 三	4	新一代大学英语视听 说教程基础篇 Book 2 Unit 6 To be or not to be CET -4 Translation	.1 Listening skills: Inferring the meaning of a word from the context 1. iProduce: Making a short speech 3. Further listening. 4. iproduce:: Role-play an interview on one technological achievement made in China	1. Finish exercises on Page 154-157. 2. U 校园新一代大学英语视听说教程基础篇 Book 2 Unit 6 Further listening. 3. CET 4 Composition Six	新一代大学英语视听说教程基础篇教师用书 Book 2 Unit 6 Page 72-85
第十三周 5月23日至 5月29日	一 三	4	新一代大学英语综合教程基础篇 Book 2 Unit 7 iExplore 1: Chinese Technology	1. Discussion: What do you know about the <i>guqin</i> art? Are there any other art forms that Chinese people endow with spiritual pursuit? 2. Understanding the text Exercise 1&2.	1. Review the language points of Unit 7 iExplore 1 2.Review words and expressions of Unit 8 iExplore 1	新一代大学英语综合教程基础篇教师用书 Book 2 Unit 7 Page167-192
第十四周 5月30日至 6月5日	一 三	4	新一代大学英语视听说教程基础篇 Book 2 Unit 7 Evolving Technology 新一代大学英语综合教程基础篇 Book 2 Unit 8 iExplore 1: Why all the hard word?	1 Listening skills: 2. iproduce:: Holding an information discussion 3. Further listening. 4. Skill analysis	1.Finish exercises on Page 178-181. 2. CET4 Composition Seven	新一代大学英语视听说教程基础篇教师用书 Book 2 Unit 7 Page 86-99 新一代大学英语综合教程基础篇教师用书 Book 2 Unit 8 Page 195-217
第十五周 6月6日至 6月12日	一 三	4	新一代大学英语视听说教程基础篇 Book 2 Unit 8 Culture and tradition	iProduce: Writing an essay: A traditional Chinese virtue	1. Review the language points of Unit 8 iExplore 1.	新一代大学英语综合教程基础篇教师用书 Book 2 Unit 8 Page 195-217

		新一代大学英语综合教程基础篇 Book 2 Unit 8 iExplore 1: Why all the hard word?		2. U 校园新一代大学英语视听说教程基础篇 Book 2 Unit 8 Further listening.	新一代大学英语视听说教程基础篇教师用书 Book 2 Unit 8 Page 100-113
学时数合计		60 学时			
使用教材内容变动说明		无			
教学方法改革及使用现代教学手段说明		使用教材相关软件及自行制作课件进行多媒体教学			
采用双语教学情况说明					

任课教师 郭晶等

教研室主任 刘爽

单位教学负责人 高见

填表日期：2022 年 2 月 24 日

教学日历完成情况检查人

附注：本日历一式三份，一份任课教师本人使用，一份由开课所在单位办公室存档，一份报教务处存档。